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Адрес Preci-Tech Engineering Services 
Shyama Estate, Unit-D, Flat-16 
Sector-18, Shivtejnagar, Chinchwad 
411019 Pune

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
We offer manufacturing & sourcing of precision spare parts, Sub-assemblies, Various mechanisms & variable equipments for Glass container forming
I.S. machines , Ampoule forming machines, Flat glass machines, Glass Moulds (For press & Blow, Blow & Blow process) Glass Mould casting in Cast
Iron & Aluminum Bronze” from India & overseas.

Why work with us?
A team of highly experienced, dedicated & skilled professional individuals who have passion to excel in their areas of expertise.
Having world class manufacturing & inspection equipments with all our suppliers a vision to exceed customer expectations in all areas.
Components manufactured are exported by us directly or through our customers who are engaged in Global Sourcing activities.
Our supplier partners investments in Tooling, Jigs & Fixtures, IT systems, Inspection & testing facilities, Painting, Washing , Packing etc set us
apart from other players in the similar line of business.

How?
Proper selection of suppliers & evaluation methods for all category of items. Excellent supplier base for raw materials, machining, heat-
treatments.
Detailed process design–Complete feasibility study & risk analysis is done prior to process the parts.Cost effective process without
compromising on quality of product
In process inspection of parts at every stage of operations. Hence ‘0’ risk due to process rejection.
Ultra modern manufacturing & inspection facilities available at all our existing sources. Periodic calibration of all equipments done consistently.

Company Profile of Preci-Tech Engineering Services

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
www.glassglobal.com - Международный Портал для Стекольной Промышленности - OGIS GmbH

powered by www.glassglobal.com


